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2- Bestuursorgaan   
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[ ]Burgemeester -- 
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Routing d.d. 
Burgemeester 30-11-2018 
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[ ]gem.secr. -- 
BIS Openbaar 
Status Definitief2018-12-05 
  

Bijlagen 
   
B & W d.d.: 04-12-2018 
  
Besloten wordt: 
1 De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de fracties PvdA en D66 over Roze in Blauw 

onderwerp vast te stellen; 
2 de beantwoording aan te bieden aan de raad; 
3 de nota en het besluit openbaar te maken na verzending van de brief. 
  
Financiële aspecten: 
Financiële gevolgen voor de gemeente? Nee 
Begrotingswijziging Nee 
  
Voorstel openbaarmaking conform Wet Openbaarheid Bestuur (Wob) 
[ ] De nota en het besluit openbaar te maken 
[ ] De nota en het besluit openbaar te maken vergezeld van bijgaand persbericht 
[ ] De nota en het besluit openbaar te maken nadat  
   
[ ] De nota en het besluit openbaar te maken, behalve…  
   
[ ] Het besluit openbaar te maken, maar niet de nota, gelet op artikel: 
   
[ ] De nota en het besluit niet openbaar te maken, gelet op artikel: 
   
  
 Kennisgeving/ Bekendmaking Awb 
Kennisgeving (publicatie) conform Awb Nee 
Bekendmaking conform Awb  Nee 
  
ADVIESRADEN: 



 
Moet een van de adviesraden gehoord worden of op de hoogte gesteld? Nee 
  
Toelichting 

Inleiding 
Per brief  van 22 november 2018 hebben de heer Harps van de fractie PvdA en de heren Korenromp en 
Schuring van de fractie D66 uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over Roze in 
Blauw. 

Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
  
Beoogd resultaat 
   
Kader 
   
Argumenten voor en tegen 
   
Extern draagvlak (partners) 
   
Financiële consequenties 
   
Aanpak/uitvoering 
  



 

 
Gemeente Deventer 

t.a.v. College van B&W 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 
 
Betreft: Schriftelijke vragen Art. 46 RvO, Roze in Blauw. 

 
Deventer, 22 november 2018 

 
Geacht college, 
 

Onlangs is veel anti-LHBTI-geweld in het nieuws gekomen. De politie heeft hiervoor meerdere 
methoden van aanpak voor geformuleerd. Een van die manieren is het ‘Roze in Blauw’ 
samenwerkingsverband1. Een RIB-team is een aanspreekpunt voor LHBTI binnen en buiten de 
politie. Een van de speerpunten van de ‘Roze in Blauw’ aanpak is laagdrempeligheid en 
zichtbaarheid. Juist aan die speerpunten lijkt nu geen concrete en duidelijke invulling te zijn 

gegeven. 
 
Wij hebben daarover de volgende vragen aan het college van B&W: 
 

1. Wat doet gemeente Deventer om sociale acceptatie van LHBTI te verbeteren en anti-

LHBTI geweld tegen te gaan en hoe verhoudt zich dit tot het nog vast te stellen 
meerjarenplan voor Deventer Regenboogstad? 

2. Hoe is het gesteld met het integrale overleg tussen de veiligheidsdriehoek en 
maatschappelijke organisaties die de LHBTI-gemeenschap vertegenwoordigen? 

3. Kan het college aangeven waarom de politieregio IJsselland niet een apart RiB-team  

(‘Roze in Blauw’ team) heeft? Wat zijn hier de eventuele redenen voor? 
4. Zijn er eventueel plannen of is er bereidheid om een dergelijk RiB-team te starten 

binnen onze regio en om dit team en hun werk en ondersteuningstaken zichtbaar te 
maken richting de LBHTI-gemeenschap? Zo nee, waarom niet? 

 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Marco Harps (PvdA) 
m.harps@gemeenteraaddeventer.nl 

06-55013343 
 
Tjoek Korenromp & Jan Schuring (D66) 
th.korenromp@gemeenteraaddeventer.nl | j.schuring@gemeenteraaddeventer.nl  
06-25299131 | 06-83524935 

                                           
1 https://www.politie.nl/themas/roze-in-blauw.html  

mailto:m.harps@gemeenteraaddeventer.nl
mailto:th.korenromp@gemeenteraaddeventer.nl
mailto:j.schuring@gemeenteraaddeventer.nl
https://www.politie.nl/themas/roze-in-blauw.html


  

 
 

Grote Kerkhof 1 
Postbus 5000 
7400 GC Deventer 

 
14 0570 

 
Aan de fractie van PvdA en D66 
t.a.v. 
dhr M. Harps  
dhr. T. Korenromp 
dhr. J. Schuring 
 
Interne Post 

telefoon 
 
0570 - 695181 
direct telefoonnummer 
 
gemeente@deventer.nl 
e-mail 
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M.J.E. van der Meer  
 

schriftelijke vragen ex art 46 RvO over Roze in Blauw 

contactpersoon  onderwerp   
 
Geachte heerHarps, heer Korenromp en heer Schuring, 
 
In uw brief van 22 november heeftt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over Roze in 
Blauw. Ons antwoord is als volgt. 
 
Vraag 1 
Wat doet gemeente Deventer om sociale acceptatie van LHBTI te verbeteren en anti-LHBTI geweld tegen te 
gaan en hoe verhoudt zich dit tot het nog vast te stellen meerjarenplan voor Deventer Regenboogstad? 

 
Antwoord  
De gemeente Deventer is sinds 2008 een Regenboogstad. Dit houdt in dat wij ons samen met vele partners in 
de stad extra inzetten voor de acceptatie en emancipatie van de LHTBI-groep. De diverse activiteiten die 
hiervoor door o.a. de werkgroep diversiteit zijn opgezet,  hebben vooral betrekking gehad op o.a. bevorderen 
acceptatie, bespreekbaar maken en  bevorderen bewustwording. Ook voor de komende vier jaar is Deventer 
een Regenboogstad. Voor die periode wordt een plan van aanpak opgesteld dat vóór 1 maart 2019 gereed 
dient te zijn. De werkgroep diversiteit speelt hierbij een belangrijke rol. Het college zal de werkgroep diversiteit 
en het meldpunt anti discriminatie verzoeken om extra aandacht te schenken aan de door u benoemde 
punten. 
 
Vraag 2 
Hoe is het gesteld met het integrale overleg tussen de veiligheidsdriehoek en maatschappelijke organisaties 
die de LHBTI-gemeenschap vertegenwoordigen? 

 

Antwoord 
In Deventer is momenteel geen sprake van excessief geweld tegen de LHBTI-gemeenschap. De lokale 
veiligheidsdriehoek volgt maandelijks de trends inzake geweldsdelicten en kijkt daarin expliciet of er geweld 
tegen specifieke doelgroepen daarin opvalt. Mocht blijken dat geweld tegen de LHBTI-gemeenschap er 
uitspringt, dan nemen we hierin duidelijk stelling en pakken deze problematiek slagvaardig op.  Dan zullen we 
ook op dat moment actief het contact leggen met de maatschappelijke organisaties die de  
LHBTI-gemeenschap vertegenwoordigen om gezamenlijk te bezien wat eenieder kan bijdragen aan de 
oplossing van de ontstane problematiek.  

 
 



Vraag 3 

Kan het college aangeven waarom de politieregio IJsselland niet een apart RiB-team (‘Roze in Blauw’ team) 
heeft? Wat zijn hier de eventuele redenen voor? 
 
Antwoord: Het RiB-team is opgezet ter advisering en ondersteuning van de basisteams op LHBTI 
gerelateerde onderwerpen. Binnen iedere politie-eenheid is een RiB-team opgezet. Voor IJsselland is dit de 
eenheid Oost-Nederland. Dit RiB-team opereert eenheidbreed en gaat desgewenst richting de districten of de 
basisteams ter ondersteuning en advisering. Het RiB-team bestaat uit een netwerk van operationele en niet-
operationele politieambtenaren, die naast hun deelname aan dit netwerk ook hun reguliere werkzaamheden 
verrichten als politieambtenaar. Tevens heeft het RiB-team van de eenheid Oost-Nederland intensief contact 
met de RiB-teams van andere politie eenheden. 
 
Vraag 4 
Zijn er eventueel plannen of is er bereidheid om een dergelijk RiB-team te starten binnen onze regio en om dit 
team en hun werk en ondersteuningstaken zichtbaar te maken richting de LBHTI-gemeenschap? Zo nee, 
waarom niet? 
 
Antwoord 
Het RiB-team van de eenheid Oost-Nederland bestaat uit ongeveer 12 leden. Een RiB-team op districtsniveau 
organiseren is qua capaciteit niet haalbaar. De voorzitter van het RiB-team in de eenheid Oost-Nederland 
geeft aan dat de huidige constructie, waarbij het RiB-team eenheidbreed is georganiseerd en incidenteel op 
districts- of basisteamniveau ondersteunt en adviseert, op dit moment goed werkt. Tevens probeert het RiB-
team haar werk en ondersteuningstaken zichtbaar te maken door bijvoorbeeld zichtbaar en actief deel te 
nemen aan evenementen. Daarnaast heeft  zij een eigen website en een openbare Facebook-pagina. 
 
 
 
Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer, 
de secretaris, de burgemeester, 

 
 
 
 
 
 

M.A. Kossen R.C. König 
 
 
 
 
 


